To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CONTEMPRO FOR HOUSING PROJECTS Date: 21-11-2021 09:48:25 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المعاصرون للمشاريع الاسكانية التاريخ: 11-11-202 09:48:25 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
CONTEMPRO FOR HOUSING PROJECTS announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 17-11-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 17-11-2021
Other	أخرى
Gentlemen / respected Securities Commission  Medical greetings and after,,  Pursuant to the disclosure instructions issued by your esteemed body, I  kindly request you to note that the Contemporary Housing Projects  Company has executed sales during the current month.  For apartments and villas with a value of (1315000 dinars) one million  three hundred and fifteen thousand dinars.  And Yours sincerely  Contempor for Housing Projects Company  General Director  lyad Mohammed Al-Amad	السادة / هيئة الاوراق المالية المحترمين تحية طبية وبعد ،، عملا بتعليمات الافصاح الصادرة عن هيئتكم الموقرة ارجو العلم بان شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية قد قامت بتنفيذ بيوعات خلال الشهر الحالي لشقق وفلل بقيمة (1315000دينار) مليون وثلاثمائة وخمسة عشر الف دينار . وتفضلوا بقبول فائق الاحترام شركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية المدير العام المدير العام العدير العام اياد محمد العمد
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amani wajeeh Aldisi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amani wajeeh Aldisi